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متن پرسش

بسم االله الرحمن الرحیم سلام استاد: ما در حوزه های علمیه هرکس را میبینیم به جایی رسیده در اثر

قرار گرفتن زیر نظر یک استاد بصورت جدی بوده است استاد صمدی می فرمودند که حتی آیت االله

حسینی طهرانی از ۵ تا ۱۰ سال اجازه حضور در درس عالم دیگری را نمی دادند تا شخصیت آنها شکل

بگیرد و بعد به علمای دیگر رجوع کنند. من با افراد با استعداد زیادی در حوزه مواجه شدم که آنچه

باید می شدند نشندند و ظاهرا جای استاد در سلوک علمی شان بسیار خالی است به ذهن شما چی

می رسه؟ تشکر فراوان

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عرایضی در جزوهی «روش سلوکی آیت االله بهجت» در این رابطه شده.

خوب است به قسمت جزوات در  نوار بالای صفحهی اول سایت در بخش نوشتارها، سری بزنید و با

حوصله آن جزوه را مطالعه بفرماد. موفق باشید


